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Zahájení  
  
Zasedání zastupitelstva města řídil starosta Mgr. František Lufinka a zahájil jej 
přivítáním všech přítomných.  
Starosta města konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 
Aktuálně  je přítomno 14 členů, Ing. Jiří Novotný se dostaví později.  
Zastupitelstvo je schopno jednání a usnášení se.  
 
 

1) Určení ověřovatelů zápisu z jednání zastupitelstva města  
 
Pan starosta navrhl za ověřovatele zápisu dnešního jednání Ing. Jiřího Novotného, 
který dal dopředu souhlas a PaedDr. Miladu Motlíkovou, která také souhlasí.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města určuje ověřovateli 8. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod Ing. Jiřího Novotného a PaedDr. Miladu Motlíkovou. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: zdržel se 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 13, proti 0, zdrželi se 1, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

2) Program  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem dnešního zasedání, proti němuž 
nebyly vysloveny námitky.  
 
Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje program 8. zasedání Zastupitelstva města Železný 
Brod v předloženém znění. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

3) Kontrola plnění usnesení  
 
Kontrolu plnění usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva města přednesl tajemník 
Městského úřadu Mgr. Josef Haas.  
Ověřovatelé minulého zápisu vyslovili souhlas s jeho obsahem a neměli k plnění 
usnesení připomínky.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze 7. zasedání 
Zastupitelstva města Železný Brod.  
 

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
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Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
 
 

4) Rozpočtové opatření č. 4/2023/ZM 
 
Mgr. František Lufinka: rozpočtová opatření se týkají veřejně prospěšných prací, 
dotace ze státního rozpočtu a EU nám z větší části kryjí mzdové výdaje na jejich 
činnost. VPP měli skončit v říjnu, úřad práce prodloužil jejich působení ještě na 
listopad. V prosinci proběhne výběrové řízení na nové pracovníky pro nové období.  
 
Mgr. Josef Haas: v současné době máme obsazena 3 místa, ale smlouvu máme na 6 
pozic. Jeden pracovník nenastoupil, druhý šel hned po nástupu na nemocenskou a 
třetí musel skončit z důvodu alkoholu.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města souhlasí s provedením rozpočtového opatření č.4/2023/ZM  
  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: nepřítomen 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 14, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 1 
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Dostavil se Ing. Jiří Novotný, zastupitelstvo je nyní v plném počtu. 
 
 

5) OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství  
 
Mgr. František Lufinka: obecně závazná vyhláška řeší místní poplatek za komunální 
odpad. Zákon připouští 3 formy zpoplatnění. První je zavedení poplatku za obecní 
systém odpadového hospodářství, druhým je poplatek za odkládání komunálního 
odpadu z nemovité věci a třetí možností je žádný poplatek nestanovit a veškeré 
náklady nechat na obci. V Železném Brodě je zaveden poplatek za obecní systém 
odpadového hospodářství. Občané platí směsný komunální odpad, nebezpečný a 
tříděný odpad jde za městem. Náklady pro město jsou 9 mil. Kč, vrací se nám 6 mil. 
Kč, doplácíme tedy 3 mil. Kč. Příští rok bude navýšení skládkovného o 15 %. S tím, 
jak se bude měnit systém, se mají náklady zvyšovat až do roku 2029, kdy se cena 
skládkovného má vyšplhat z původních 500 Kč až na 2 800 Kč, proto se pořád 
vyplatí třídit.  
 
Ing. Miloslav Louma: jaká je predikce zvýšení poplatku za komunální odpad, když 
víme, že skládkovné roste? 
 
Mgr. František Lufinka: záleží na tom, jak budeme třídit. Ze senátu vzešel návrh, jak 
by se upravil poplatek za skládkovné, kdyby se rozšířily spalovny.  
 
Ing. Šárka Boučková: predikci jsem spočítala, vyšla na 915 Kč při navyšování pouze 
skládkovného. 
 
Mgr. František Lufinka: do vytříděného odpadu se počítá i bioodpad. Náklady nám 
stouply, jelikož se tam promítají i náklady na dopravu a odvoz. Ve třídění odpadu 
jsme asi na 25 – 26 %, mezi obcemi Libereckého kraje jsme v přední části.  
 
PaedDr. Milada Motlíková: chci se zeptat na biopopelnice, na kompostárnu a také 
chybí popelnice na olej.  
 
Mgr. František Lufinka: český výrobce biopopelnic není, jejich zavedení na zimu 
nemá smysl, představuje to navýšení dalších 300 tis. Kč. Použitý olej mohou občané 
odvážet na sběrný dvůr. Pro kompostárnu se uvažovalo o místu v lomě, ale je nutné 
počítat s tím, že tam bude parkoviště. Další přijatelnou lokalitou je lom v Jirkově, kde 
je však nutné majetkové vyrovnání. Vhodných míst je málo, musí být mimo město, 
jelikož z kompostárny je cítit zápach.  
 
Mgr. Martin Řehák: v územním plánu nemáme pro kompostárnu žádnou 
vyčleněnou plochu.  
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Mgr. František Lufinka: celkové náklady za odpady pro občany jsou zhruba 4,5 mil. 
Kč, čímž se dostáváme na částku o 20 Kč vyšší než v loňském roce a poplatek za 
občana vychází 700 Kč/rok. V rámci kontrolního šetření nejsme na chvostu 
Libereckého kraje, ale dalo by se třídit lépe.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města 

 Schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství č. 3/2023.  

 Schvaluje 
místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství ve výši 700 Kč na 
poplatníka za kalendářní rok.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 15, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 0 
 
 

6) Návrh zadání územního plánu Železný Brod 
 
Mgr. Ivan Mališ: návrh územního plánu vychází z aktuálních a individuálních 
požadavků týkajících se různých oblastí života ve vztahu k danému území. K návrhu 
je zpracována studie doplňujících rozborů a průzkumů, která obsahuje textovou část 
a dva výkresy. Jedná se pouze o návrh zadání územního plánu, který bude vyvěšen 
na úřední desce po dobu 45 dnů a je možné vznášet k němu připomínky, které musí 
mít písemnou formu. Po jejich zapracování bude definitivní návrh zadání územního 
plánu předložen zastupitelstvu ke schválení.  
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Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí návrh zadání územního plánu Železný Brod.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 15, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 0 
 
 

7) Smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti Libereckého kraje 
na období od roku 2024 do roku 2028 

 
Mgr. František Lufinka: dosavadní smlouva s Libereckým krajem byla uzavřena do 
31.12.2023 a příspěvek na 1 občana činil 90 Kč. Tato částka platila již od roku 2003. 
Od roku 2024 Liberecký kraj zvyšuje příspěvek obcí na zajištění dopravní obslužnosti 
o více než 100 %. Kraj nechce rušit spoje, v počtu linek zůstal na stejné úrovni jako 
předchozích letech, ale příspěvek pro období 2024 – 2028 vychází na 1 215 800 Kč za 
kalendářní rok. Částka tedy odpovídá 200 Kč na obyvatele.  
 
Mgr. Ivan Mališ: doprava je každoročně konzultována se společností KORID. 
Diskutovali se starosty všech obcí našeho ORP, jednání bylo korektní, vycházeli nám 
vstříc. Je snaha zachovat dopravu v původním rozsahu. U vlakové dopravy je 
problémů více, např. s rychlíky jedoucími přes Železný Brod, ale to si řídí 
ministerstvo dopravy. Registrujeme stížnosti na společnost Arriva. Dalším 
problémem je kupování jízdenek, kdy nejlepší je, podle Ministerstva dopravy, 
zakoupení jednotné jízdenky přes internet. Rozbil se harmonogram návazných 
rychlíků v Pardubicích. Problém je v tom, že Ministerstvo dopravy pustilo více 
dopravců na hlavní trať. 
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Ing. Jan Mašek: je nějaká informace o rekonstrukci nádraží v Železném Brodě? 
 
Mgr. František Lufinka: je známa pouze tržní cena, nástřel ceny nenabídli, jednání 
usnulo.  
 
Návrh usnesení: 
 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci při zajištění dopravní 
obslužnosti Libereckého kraje na období od roku 2024 do roku 2028 mezi městem 
Železný Brod a Libereckým krajem, se sídlem U Jezu 642/2a, Liberec IV - Perštýn, 
460 01, IČO 70891508, výše příspěvku na rok 200 Kč na obyvatele. 
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 15, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 0 
 
 

8) Směnná smlouva - plyn 
 
Mgr. František Lufinka: materiál jsme již předjednávali a záměr směny pozemků 
jsme schvalovali. Docházelo k přepojení středotlaku, zařízení se nemohlo odpojit, 
proto byla navržena směnná smlouva na výměnu pozemků. Přepojení je ukončené a 
směnná smlouva bude vložena do katastru nemovitostí.  
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města schvaluje směnnou smlouvu mezi firmou GasNet, s.r.o. se 
sídlem Klíšská 940/96, Klíše, 400 01 Ústí nad Labem, IČO 27295567, DIČ CZ27295567, 
která je zastoupena na základě plné moci společností GasNet Služby, s.r.o., se sídlem 
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Plynárenská 499/1, Zábrdovice, 602 00 Brno, IČO 27935311, DIČ CZ27935311, 
zastoupena Vendulou Englmaierovou, vedoucí oddělení správy nemovitého majetku 
Čechy - západ a Bc. Sandrou Slabou, technikem správy nemovitého majetku, na 
základě plných mocí a Městem Železný Brod, se sídlem náměstí 3. května 1, 468 22 
Železný Brod, IČO 00262633, DIČ CZ0026233, které je zastoupeno Mgr. Františkem 
Lufinkou, starostou města, na směnu pozemků pč. 3270/2 o výměře 5 m2 za pozemek 
pč. 3270/3 o výměře 5m2, vše v k.ú. Železný Brod.  
 
Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 15, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 0 
 
 

9) Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Greenway Jizera – úsek Železný 
Brod - Líšný 

 
Mgr. František Lufinka: dodatek ke smlouvě na Greenway Jizera vyplynul 
z prováděných víceprací. Jedná se o běžné změny smluvních závazků, jelikož se po 
zahájení prací vyskytly skutečnosti, které nebylo možné předpokládat, nebo vznikly 
během stavby. Je to běžná stavební část. 
 
Mgr. Martin Řehák: změna v projektu se týká propustku, kde zhotovitel navrhl 
změnu technologie. V rozpočtu je stěna ze ztraceného bednění, ale došlo k vylití 
propustku jako monolit. Jsou to věci, které jsou technologicky vidět, a při kontrole by 
mohl být problém. Firma požádala o prodloužení termínu pro stavbu mostku. 
Nejprve udělají přípravu z obou stran a poté mostek dodělají dočista.  
 
Ing. Jiří Novotný: je termín dokončení ohrožen? 
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Mgr. Martin Řehák: akce má být dokončena v listopadu 2024, zatím vše vychází. 
 
Návrh usnesení:  
 

Zastupitelstvo města  

 Schvaluje 
dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci "Greenway Jizera - úsek Železný Brod - 
Líšný" provádějící firma CTB, a.s., sídlem Hrudličkova 2114/2, 148 00 Praha 4 - 
Chodov, IČO 24694410, kterým se mění dílčí termíny a cena díla. Celková cena 
díla po dodatku č. 1 činí 77 535 919,15 Kč bez DPH. 

 Schvaluje 
Změnový list č. 1, který je součástí dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na akci 
"Greenway Jizera - úsek Železný Brod - Líšný" provádějící firma CTB, a.s., sídlem 
Hrudličkova 2114/2, 148 00 Praha 4 - Chodov, IČO 24694410, ve výši víceprací na 
částku 30 022,37 Kč bez DPH.  

Mgr. František Lufinka: ano 
Mgr. Ivan Mališ: ano 
Jan Bukvic: ano 
Jana Boučková: ano 
Mgr. Tomáš Hartl: ano 
Ing. Dominika Aubrechtová: ano 
Eva Dvořáková: ano 
MgA. Lucie Kořenská Švitorková: ano 
Jiří Linka: ano 
Ing. Miloslav Louma: ano 
Ing. Jan Mašek: ano 
PaedDr. Milada Motlíková: ano 
Jiří Novotný: ano 
Ing. Jiří Novotný: ano 
Radomil Raja: ano 
 
Bylo schváleno  
Pro 15, proti 0, zdrželi se 0, nehlasovali 0, nepřítomní 0 
 
 

10)  Dotazy a připomínky členů zastupitelstva města a občanů  
 
Mgr. Lenka Jůnová: chci vás seznámit se stavem rekonstrukce muzea k dnešnímu 
dni: 

 1 NP prodejna – nová podlaha, elektroinstalace 
 Sociálky – komplet hotové, modrá futra 
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 2 NP síň Libeňského a Brychtové – místnost hotová, nová podlaha 
 Strop v původní obřadní místnosti 
 Terasa upravená kromě zábradlí, zrekonstruované sochy 
 3 NP expozice po kompletní rekonstrukci, v přednáškové místnosti nábytek a 

kuchyňka, v expozici hotový strop, v dětském koutku vyhřívaná podlaha, ve 
druhé místnosti expozice zrestaurovaná podlaha. 

V červnu proběhla veřejnoprávní kontrola, která nezjistila žádné porušení podmínek 
právního aktu. Zpracovatel EP neshledal závažná pochybení.  
 
Mgr. František Lufinka: projekt byl zpracován podle projektové dokumentace, 
zatím to vypadá tak, že 1. 3. 2024 proběhne slavnostní otevření. 
 
Mgr. Lenka Jůnová: po slavnostním otevření bude program v KC kino. Požádali 
jsme o další 2 granty, příští LSD bude hrazeno z externích zdrojů norských fondů.  
 
Mgr. František Lufinka: je tam časové omezení, muzeum už se školou jedná. 
 
PaedDr. Milada Motlíková:  

 Smekám před děvčaty za práci v muzeu. 
 Děkuji TS za posekání v Trávníkách, jen upozorňuji, že perk v parčíku je 

špatný, je to zaplevelené. 
 Chválím schody v Trávníkách. 

 
Ing. Miloslav Louma: jaký je výhled do budoucna pro fitko ve sportovním centru? 
 
Mgr. František Lufinka: mandlovna, o níž se původně uvažovalo, staticky 
nevyhovuje. Eventuálně by fitko mohlo být dole v suterénu, ale tuto místnost 
využívají děti při turnajích. Zabrali bychom tím prostor určený jako odpočinkovou 
místnost. Teoreticky by fitko mohlo být umístěno ve Vajsovně po rekonstrukci. 
 
Ing. Miloslav Louma: co zkusit přepažení? 
 
Mgr. František Lufinka: to nevidím jako reálné řešení. Tento prostor v suterénu byl 
vyprojektován jako odpočinková místnost. 
 
Jana Boučková: nemyslím si, že by umístění fitka v tomto prostoru bylo vhodné. 
Místnost je dětmi při sportovních akcích hojně využívána.  
Tímto jste zváni do sportovního centra na poslední soutěž sportovního aerobiku, 
která se koná 11. – 12. listopadu.  
 
Ing. Jiří Novotný: našel se někdo pro správu kluziště? 
 
Mgr. František Lufinka: nabídka byla zveřejněna ve zpravodaji, mám návrh na 1 
osobu. Předpokládáme, že do poloviny listopadu vyzkoušíme stroj na údržbu ledu.  
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Ing. Dominika Aubrechtová: schválili jsme navýšení peněz pro městskou policii na 
nové strážníky, setkalo se to s pozitivním výsledkem? 
 
Pavel Hriník: ano, stav bude naplněn od ledna, v pátek budeme mít pohovor 
s uchazečkou, která je hotovou městskou policistkou, do teď působící v Jablonci. 
Dále nastoupí 1 muž, který pracoval u státní policie.  
 
Ing. Jiří Novotný: je stanoveno vstupné na kluziště? 
 
Mgr. František Lufinka: musíme spustit objednávací systém, uvidíme, jak se vše 
rozjede, první rok bude zkušební. Zjišťujeme si informace z okolních měst, které by 
se daly použít.  
 
Eva Dvořáková: za občany Hrubé Horky chci poděkovat za opravu hasičské 
zbrojnice a umístění nových hracích prvků na dětské hřiště.  
 
Mgr. František Lufinka: 28. 10. se na hasičském cvičišti bude konat den IZS. Ve 
středu 25. 10. dostanou naši hasiči nové auto a v sobotu 28. 10. od 15:00 hodin 
proběhne jeho slavnostní předání. Všechny srdečně zveme na tuto akci, která začíná 
ve 13:00 hod. Kromě slavnostního předání vozidla proběhne také ukázka techniky a 
současně se uskuteční krajská soutěž o postup na republiku v Těpeřích.  
 
 

11)  Přehled usnesení  
 
Přehled usnesení z dnešního zasedání zastupitelstva města předložil tajemník 
Městského úřadu pan Mgr. Josef Haas.  
 
 

12)  Závěr  
 
Starosta města poděkoval všem za účast a ukončil zasedání v 17:45 hodin. Termín 
příštího řádného zasedání zastupitelstva města je 4. 12. 2023,  jako vždy od 16:30 hod. 
         
Zapsala: Věra Brunclíková  
 
 
 
Ověřovatelé:                                    Místostarosta:                          Starosta města: 
 
PaedDr. Milada Motlíková           Mgr. Ivan Mališ                       Mgr. František Lufinka           
 
Ing. Jiří Novotný 


